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duint la petició a rAjuntament actual i contínuant 
en la redacció de Tavant-projecte que haurien pre
senta! els delegats a la Comissió ñlla de l'acord 
anulTat. 

Tenim les millors impressions sobre la solució 
d'aquest problema i sois us preguem que tíngueu 
confianga en que la Junta no negUgirá el compli-
ment del seu deure en aquest aspecte societari. 

Altres ac íuac íons 

Apart de l'ajuda individual i col lectiva que 
presta la Junta a totes les qüestions justes, per a 
les quals 11 ha estat demanada, hem continuat aug-
mentant la nostra Biblioteca; hem assistit a aquells 
actes culturáis ais quals el Centre Gremial ha estat 
convidat; hem fet la nostra aportado a aquelles 
obres benéfiques per a les quals hem estat requerits; 
hem prestat el nostre suport a la Cooperativa Po
pular de Fluid Electric; hem fet actes de presencia i 
adhesió a les Fires Comarcáis a les quals hem estat 
convidats; hem contribuít a totes les obres de ciuta-
dania que hem cregut justes, de la localitat. i, en 

una páranla, com ja deiem abans, el Centre Gre
mial ha concorregut a totes aquelles actuacions 
que hem compres que podien ésser beneficioses per 
a la ciutat, peí seu comer? o peí propi prestigi. 

* 
Aquesta ha estat, sintéticament ressenyada, la 

labor realitzada per la Junta Directiva, en compli-
ment de l'obligació que li imposareu quan per la 
vostra elecció la considerareu digne de la confianCa 
de l'alt honor de dirigir el Centre Gremial. 

Tots hem posat en aquest servel la máxima vo-
luntat i els nostres coneixements, sentint la respon-
sabilitat de la cárrega que pesava damunt nostre. 

En donar-vos compte del nostre treball, la Jun
ta Directiva satisfeta d'haver complert amb el seu 
deure, té com a única aspirado que els que ens ha-
gin de succeir en aquests Uocs directius, tinguin el 
máxim encert en les seves gestions futures, com 
hem procurat lenir-lo nosaltres, en benefici del co-
merg i de la industria.locáis, en interés del nostre 
Centre Gremial i en profit de tot Granollers. 

HE DIT (Continuará) 

LABOR SOCIETARIA 
Reunió General 
de la Unió d'Industrials Caieters 

El dia vint-i-sis del mes passat es celebra reunió 
general reglamentaria de la Unió d'Industrials Cafe-
ters, Fondistes i similars de la nostra ciutat, entitat 
adherida al Centre Gremial. 

Complerts els trároits reglamentaris de l'estat 
de l'Assodació, es procedí a Felecció deis carrees 
vacants, resultant tlegida la Junta següent: 

President, Francesc Fainé. 
Vice-President, Jaume Bachs. 
Secretari, Boi Rosquelles. 
Vocals, Lluís Tirvió i Dionís Avedillo 
Entre el President sortint i l'entrant es cambia

ren páranles de salutació i afecte que foren molt ben 
acoUides pels presents, que es pot dir que eren tots 
els socis de l'entitat. 

Entre els assumptes de que es va tractar hi fi-
gurava l'organització d'una excursió col lectiva peí 
vinent mes de maig, havent-se presentat dues propo-
sicions: una per a visitar les terres del Priorat i una 
altra per anar a Figueres i a la Costa Brava. 

Sobre la reg lamentac ió de is es tabl iments 

Convidada peí Conseller Regidor de Governa-
ció, el dia vint-i-cinc del mes passat es trasUadá a 
l'Ajuntament una Comissió del Centre Gremial, 
composta del seu President senyor Lloreng Civil i 
deis senyors Entraigas, Vidal. Puiggener i Baiges, 
on tingueren un ampli canvi d'impressions sobre la 
petició del Centre Gremial relativa a la reglamen-

ció deis establiments, posant-se de manifest el pro-
pósit que té l'Ajuntament de resoldre aquest as-
sumpte. 

De la conversa, a la que assistí l'Alcalde senyor 
Esteve Camillo i els regidors senyors Aymerich, 
Busquets, Prades i Sabatés, que constitueixen la 
Comissió de Governació, els representants del Cen
tre Gremial en sortiren molt ben impressionats. 

Abans d'abandonar la sala, el senyor Llorenc; 
Civil feu Iliurament a l'esmentada Comissió de Go
vernació d'un exemplar de l'avant-projecte que re
dacta el Centre Gremial com aspirado deis seus as-
sociats. 

Per la Se tmana Gastronómica 

Tornats a reempendre els treballs per a l'orga
nització de la Setmana Gastronómica, el Centre 
Gremial va rebre la visita del directiu senyor Saba
tés, que va venir a interessar la col laborado de la 
nostra entitat 

El resultat de la visita fou la celebrado d'una 
reunió d'elements interessats en concórrer al certa
men i el nomenament d'una Comissió composta peí 
President del Centre i els senyors Clotet, Pagés, No
gueras i Entraigas, que s'encarregará d'estudiar la 
millor forma de que els comerciants i industriáis 
granollerins puguin exposar els seus articles al re-
petit certamen. 

En principi s'ha convingut que l'esmentada Co
missió es reuneixi cada dijous a les cinc, i tots els 
socis que no haguessin rebut invitado i pugui inte-
ressar-los assistir a les propies reunions per a por-
tar-hi suggeréncies o informar-se, son pregats de 
concorrer-hi. 
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